

Corporate Security Policy

السياسة الامنيه الموحدة

Compliance:

ADT complies with the International Ship and Port Facility Security Code (ISPS). In addition ADT complies with all national and international legislation applicable to the security of a world-class Seaport, working closely with law enforcement authorities and stakeholders in order to anticipate new standards and develop regulations that ensure Abu Dhabi Terminals' facility is a secure environment for all customers and staff.

Reassuringly visible:

A reassuring and highly visible presence is maintained by ADT's Management. A strong force consisting of professionals committed to best practice and a system of continuous improvement provides round the clock security.

Our main tasks include:

- Undertaking constant development of processes through regular audit and review of the security management system in order to enhance performance.
- Zero tolerance of all circumstances and behavior that contribute to breaches of security.
- Promoting security awareness amongst all employees and users of the Port through security inductions & Training programs that highlight individual responsibilities for towards the protection of ADT's business interests;
- Communication of the content of our Security Policy to third party organizations, visitors and contractors;
- Identification of security risks and establishment of controls through regular Risk Assessment and Risk Management ensures a proactive approach to risk identification, business continuity and resilience capabilities in ADT;
- Actively contributing to the development of new and improved security Management System.
- Providing an effective deterrent to counter the threat of terrorism by high profile policing, constant awareness to security threats, and swift and robust intervention as per ISPS Code;
- Recording and communicating Security performance throughout the company against specific Security Objective and Goals.

الامتثال:

ان شركة مرافئ ابوظبي حاصلة على شهادة امتثال للمدونة الدولية لامن الموانئ و السفن ISPS، حيث تقوم بتطبيق كافة التشريعات المحلية و الدولية المتعلقة بامن الموانئ و السفن بالتعاون مع السلطات المسؤولة عن تطبيق هذه المعايير على مستوى موانئ الدولة حتى تكون مرافئ ابوظبي بيئة امنة للموظفين و العملاء على حد سواء.

التواجد الامني :

ان ادارة الامن بشركة مرافئ ابوظبي تطبق سياسة التواجد الدائم للقوة الامنية لديها في جميع المرافق و المنافذ التابعة للشركة و على مدار الساعة و ذلك من خلال قوة بشرية مدربة على اعلى المستويات الامنية و احداث نظم الرقابة الامنية.

مهام عملنا الرئيسية تشمل:

- تطوير الاداء لدى ادارة الامن و بشكل ثابت و ذلك من خلال التدقيق و المراجعة المنتظمة للمنظومة الامنية بالشركة
- عدم التسامح مع اي شخص او التهاون في اداء الاعمال التي قد تؤدي الى خرق امني للانظمة الامنية المطبقة في الشركة .
- توعية و توجيه موظفي و عملاء الشركة باهمية الوعي الامني للمحافظة على سلامة الارواح و الممتلكات على حد سواء و ذلك من خلال برامج التوعية و الدورات الامنية التي تزيد من الوعي الامني و تحافظ على امن الشركة و الموظفين و العملاء .
- تعميم السياسة الامنية للشركة على كل من الموظفين و الزائرين و عملاء الشركة .
- تقييم المخاطر الامنية و ايجاد الحلول و ذلك من خلال اتباع سياسة استباق الحدث قبل الوقوع و السيطرة عليه ضمانا لاستمرارية العمل و درء المخاطر .
- تطوير المعايير و الاداء بما يتماشى مع القوانين المحلية و الدولية .
- امتلاك القوة و الوعي الامني الازم للسيطرة على اي خرق امني محتمل وفقا للمدونة الدولية لامن الموانئ و السفن .
- الاستمرار في المبادرة و التطوير و التسجيل و القياس لتقييم اداء الامن و الوصول لاهداف ادارة الامن في جميع انحاء الشركة .



Martijn Van de Linde
Chief Executive Officer

(ADT-CP-PL-003, dated 29 OCT 2014. V1.4)